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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Meddig szerepel még fehér foltként Békés megye az ország légimentésében?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás
Egészségügyi Miniszter Úrhoz.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Békés megye lakosságát évek óta nyugtalanítja, a térség biztonságos ellátására hivatott lég i
mentő bázis hiánya. A témában hosszú hónapok óta folytatott levelezés és szóbeli kérdések
dacára Dr. Horváth Ágnes egykori miniszter asszony konkrétumok helyett a már megszokot t
folyamatos ígéretekkel válaszolt a lakosságot érint ő súlyos kérdésekre . Legutóbb február 18 -
án, szóban kérdeztem meg az illetékeseket az ügyben, miután több alkalommal ekkorra
ígérték a tervezési felhívás megjelenését, illetve a közbeszerzési eljárás megindítását . Konkrét
kérdésemre ismét nem érkezett kézzelfogható válasz, míg a Délmagyar .hu – internete s
portálon fel nem figyeltem a kérdésemre február 18-án válaszoló Kincses Gyula államtitkár úr
nyilatkozatára. Innen megtudhattuk, hogy nemhogy tervezési eljárás vagy közbeszerzés, d e
maga a heliport sem szerepel a Kormány idei tervei között . Kincses Gyula elmondta, hogy
bűnnek számít ma Magyarországon forintot, uniós támogatás bevonása nélkül felhasználni .
Megengedhetetlennek tartom, hogy miközben a Kés őbb megtudhattuk, hogy a szentes i
heliport hiányát ideiglenesen a jakabszállási lesz hivatott pótolni, azóta viszont szinte telje s
csend van az ügy körül . Sajnálatosnak, ugyanakkor érthetetlenek is tartom, hogy a Békés
megye számára oly fontos légibázis ügyében mind a mai napig nem történt egyeztetés a
megyével, illetve a térséget képvisel ő országgyű lési képviselőkkel sem, ső t ellenkező leg: a
sajtóból értesülünk az üggyel kapcsolatos újabb fejleményekr ő l .



Tisztelt Miniszter Úr !

- Mikor állhat szolgálatba a szentesi heliport ?

- LJzemel-e már a jakabszállási átmeneti légiment ő bázis?
- Mennyit költöttek eddig a még nem létező heliportra illetve mennyit kell költeni a

jakabszállási ideiglenes állomásra, ahonnan egyébként Békés megye nagy része ne m
érhető el a kívánatos 15 percen belül ?

Budapest, 2008. június 21 .
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